
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

19.6.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Dostál, Přibyla, Plesník, Janovič, Kubík, 

Pernica, Jarour, Krejčí 

Omluveni: Matyska 

 

1. Zprávy od ředitele a divizních  

• Ředitel představil novou kolegyni Ester Jarour, která bude od 1.7. vedoucí marketingu 
ÚVT. 

• Ve dnech 19. - 20.6. se koná výjezdní zasedání kolegia rektora - účastní se ředitel. 

• Dále se bude dne 21.6. konat schůzka ředitele s budoucím děkanem FI, prof. 
Jiřím Barnatem. 

• Ve čtvrtek 22.6. se bude konat jednání Rady pro IT MU – na programu bude mj. 
zpráva k EPIS, informace o přesměrování z pevné linky na mobil a pošta jako jedno z 
témat. 

• V pátek 23.6. se uskuteční jednání Rady pro stategické výzkumné projekty MU. 

• V příštím týdnu proběhne setkání s tajemníky na téma EPIS.  

• DITS:   
o Příprava Centrální počítačové studovny na odstávku během prázdnin po dobu 

14 dní  
o Probíhá přepracování projektu podaného do výzvy FR CESNET.   
o Ve středu 21.6. se koná kolokvium zaměřené 

na webhostingový systém cPanel.  
  

• DKSD a DITI:  
o Probíhá nastavení odměn a úvazků od 1.7.  
o Proběhla schůzka s R. Čermákem ohledně udržitelnosti C4e a přesunu centra 

na FI.  
o Ve čtvrtek 22.6. proběhne jednání Výboru kybernetické bezpečnosti 

Nemocnice Třebíč - účast T. Plesník a ředitel.  
o Zahájení projektu financovaného z výzvy FR CESNET je plánováno k 1.9.  

▪ Probíhá úprava projektu dle přijatých připomínek.  
  

• DIS:  
o Nástup 2 nových kolegů, dále další nástupy během prázdnin.  
o Zítra se bude konat jednání Steering Board Portálu MU.  
o V plánu je schůzka A. Kubíka s právníkem k výběrovým kritériím pro výběr 

EPIS MU.  
  

• PED:  
o Příprava odměn za 1. pololetí a dále sběr podkladů pro stanovení odměn podle 

motivačního systému v oblasti VaV.  



  

2. Standardy IT vybavení  

• Ředitel představil návrh postupu pro přidělení rozpočtu na běžné IT vybavení divizím: 
každá divize k dispozici fixní rozpočet na rok: 1000 Kč na osobu a měsíc od 0,5 – 1 
úvazku, na 0,25 – 0,5 úvazku se bude počítat třetina této částky, pro úvazky nižší než 
0,25 není přidělena žádná částka. Nevyčerpaný rozpočet daného roku bude možné 
převést do dalšího roku. Nákupy z DNS nebudou podléhat dalšímu schvalování, 
nákupy vyšší než 5 tis. Kč pořizovaných mimo DNS bude schvalovat ředitel. 

• Členové kolegia nemají další připomínky, bude tedy připraven pokyn ředitele.  
 

3. Různé 

• Probíhá příprava na interní hodnocení VaV Ústavu. 

• Termíny jednání kolegia ředitele přes prázdniny: 17.7. (bez účasti ředitele), 31.7. 
(rozšířené kolegium ředitele), 14.8., 28.8. Plus je v plánu výjezdní zasedání kolegia v 
pondělí 10.7.  

 

Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


